Letter of Intent (LOI)

Date: [Current Date]
Subject: Letter of Intent regarding Specialized Consultancy Services by Ivan Madeira de Oliveira 

To Whom It May Concern, 

We, [Potential Client Name], located at [Address], herewith express our formal and serious interest in engaging the specialized consultancy services of Ivan Madeira de Oliveira, operating as a Sole Proprietor in Zurich.
Based on our preliminary discussions, we intend to utilize Mr. Oliveira’s high-level expertise in Investment Analysis, Cloud Infrastructure, and Data Stewardship. We firmly believe that his specialized knowledge will provide significant added value to our operations in Switzerland by optimizing our digital infrastructure, analysing new market opportunities, mentoring emerging professionals, and ensuring our senior staff remains at the forefront of global competitiveness. 

Proposed Scope of Services: 

· Strategic advisory on Investment Analysis 
· Design, setup, and optimization of Cloud Data Lake architectures 
· Data Stewardship: Implementation of educational programs for individuals and technical teams
· Technical consulting on digital transformation projects 


Estimated Engagement:

We anticipate an initial project volume of approximately [Number, e.g., 10–15] hours per month. The estimated start date is scheduled for [Month, Year], subject to the granting of the requisite work permit by the cantonal authorities.
Please note that this letter is a non-binding expression of intent and does not constitute a legal employment contract. However, it reflects our genuine intention to collaborate with Mr. Oliveira due to his unique qualifications, which we consider highly relevant to our strategic business interests within the Swiss market. 


Sincerely, 

(Signature) 

[Name of the Representative] [Job Title] [Company Stamp] 











Absichtserklärung (Letter of Intent)

Datum: [Aktuelles Datum]
Betreff: Absichtserklärung bezüglich spezialisierter Beratungsdienstleistungen von Ivan Madeira de Oliveira 

Sehr geehrte Damen und Herren, 

Wir, die [Name des potenziellen Kunden] mit Sitz in [Adresse], bekunden hiermit unser formelles und ernsthaftes Interesse an der Inanspruchnahme der Beratungsdienstleistungen von Ivan Madeira de Oliveira, welcher als Einzelfirma in Zürich tätig ist.
Basierend auf unseren bisherigen Fachgesprächen beabsichtigen wir, die Expertise von Herrn Oliveira in den Bereichen Investitionsanalyse, Cloud-Infrastruktur und Data Stewardship zu nutzen. Wir sind davon überzeugt, dass sein Fachwissen einen erheblichen Mehrwert für unsere Geschäftstätigkeit in der Schweiz darstellt. Dies geschieht insbesondere durch die Optimierung unserer digitalen Infrastruktur, die Analyse neuer Marktchancen, die Ausbildung von Nachwuchskräften sowie die gezielte Weiterbildung erfahrener Fachkräfte zur Sicherung ihrer internationalen Wettbewerbsfähigkeit. 

Geplanter Leistungsumfang: 

· Strategische Beratung zur Investitionsanalyse 
· Konzeption, Aufbau und Optimierung von Cloud Data Lake-Architekturen 
· Data Stewardship: Durchführung von Bildungsprogrammen für Einzelpersonen und Fachgruppen 
· Technische Beratung bei digitalen Transformationsprojekten 



Voraussichtliches Engagement:

Wir gehen von einem anfänglichen Projektvolumen von ca. [Anzahl, z. B. 10–15] Stunden pro Monat aus. Der voraussichtliche Beginn der Zusammenarbeit ist für [Monat, Jahr] geplant, unter dem Vorbehalt der Erteilung der entsprechenden Arbeitsbewilligung durch die kantonalen Behörden.
Bitte beachten Sie, dass es sich bei diesem Schreiben um eine unverbindliche Absichtserklärung und nicht um einen rechtsverbindlichen Arbeitsvertrag handelt. Es spiegelt jedoch unser echtes Interesse wider, mit Herrn Oliveira aufgrund seiner besonderen Qualifikationen zusammenzuarbeiten, die für unsere geschäftlichen Interessen auf dem Schweizer Markt von hoher Relevanz sind. 


Freundliche Grüsse, 

(Unterschrift) 

[Name des Vertreters] [Funktion/Titel] [Firmenstempel] 
